
 



Agenda Jove Primavera 2025  

Exemplar de lectura fàcil i informacions detallades de totes les activitats.  
 

VOLS FORMAR PART DEL SEGUICI DE LA FESTA MAJOR DE LLEIDA?  
Tres activitats, una tradició!  
Tria la teva i viu com mai la cultura popular a la Festa Major! 
 
Ball de Bastons 
Edat: 16 i 30 anys 
Horari: dijous de 20h a 22:30h 
Lloc: Ateneu Popular de Ponent 
Inscripcions i més informació a: bastonerspladelaigua@gmail.com 
 
Cavallets, Moixiganga i Altres Danses 
Edat: 14 a 30 anys 
Horari: divendres de 21h a 23 h. 
Lloc: Sícoris Club (La Bordeta) 
Inscripcions i més informació a: esbartdansairesicoris@gmail.com o DM a @esbartdansairesicoris 
 
Ball de Valencians 
Edat: de 16 a 30 anys. 
Horari: divendres de 20.30h a 22.00h. 
Lloc: Escola Joc de la Bola 
Places limitades 
Inscripcions i més informació a: arrelsdelleida@gmail.com  
 
Dates d’assaigs: De febrer fins a la Festa Major de maig. 
Inscripció gratuïta 
Recorda portar roba i calçat còmode! 

 
1. POSA'T EN MARXA AL MÓN DE LA RESTAURACIÓ 

• Àmbit: OCUPACIÓ 
• Descripció: Càpsula formativa i pràctica introductòria per conèixer el sector professional de la 

restauració. Podreu adquirir habilitats i competències professionals per definir el vostre propi 
projecte vital. 

• Dates 1ª sessió: del 03/02/2025 al 07/02/2025 
• Dates 2ª sessió: del 17/02/2025 al 21/02/2025 
• Dies de la setmana: de dilluns al divendres 
• Horari 1ª sessió: 17h a 19h 
• Horari 1ª sessió: 10h a 12h 
• Lloc: LleidaJove - La Palma 
• Edat: 18 a 29 anys 
• Inscripció gratuïta 
• Condicions de participació: Interès per l'àmbit i bon domini de l'idioma i proactivitat. 

 
 
 
 



VOLUNTARIAT EUROPEU (CES) 
Xerrada informativa sobre aquesta iniciativa europea, que ofereix l'oportunitat de realitzar un voluntariat 
en un projecte i entitat a elecció, amb totes les despeses cobertes per la Unió Europea 
Tots els dilluns, del 03/02/2025 al 26/05/2025, a les 18:00 h.  
Per a joves de 18 a 30 anys. 
Xerrada gratuïta i no es requereix inscripció prèvia. 
Lloc: LleidaJove - La Palma. 
 

 
 

 
2. BREAKDANCE 

• Àmbit: ESPORTS 
• Descripció: Activitat de caràcter esportiu que engloba el nivell d'iniciació com el de 

perfeccionament del breakdance. 
• Dates: del 04/02/2025 al 27/05/2025 
• Dies de la setmana: dimarts 
• Horari: 18:30 a 20h 
• Lloc: LleidaJove - La Palma 
• Edat: 12 a 30 anys 
• Inscripció gratuïta 
• Condicions de participació: No es requereix de pràctica prèvia sobre el breakdance. 
• Observacions: Portar roba i calçat esportiu. 

 
3. 5 TRUCS PER AJUDAR-TE A ESTUDIAR AMB EINES CREATIVES 

• Àmbit: CREACIÓ 
• Descripció: Taller per a descobrir i aprendre tècniques d'estudi de forma més visual i 

entretinguda (visual thinking). 
• Dates: del 05/02/2025 al 26/02/2025 
• Dies de la setmana: dimecres 
• Horari: 17:30 a 19:30h 
• Lloc: Club Jove Secà-Torre Queralt 
• Edat: 12 a 20 anys 
• Inscripció gratuïta 
• Observacions: No cal tenir coneixements artístics per a realitzar aquest taller. 

 
4. PATI OBERT - INSTITUT ESCOLA MANGRANERS: VÒLEI 

• Àmbit: ESPORTS 
• Descripció: Activitat esportiva pensada per a fomentar l'activitat física i la cohesió social entre els 

i les joves a través d'entrenaments i partits en un ambient saludable i dinàmic. Activitat inclosa 
en el projecte municipal de Patis Oberts. 

• Dates: del 05/02/2025 al 21/05/2025 
• Dies de la setmana: dimecres 
• Horari: 17h a 18:30h 
• Lloc: Institut - Escola de Mangraners (pati) 
• Edat: 12 a 20 anys 
• Inscripció gratuïta 
• Condicions de participació: No és necessari tenir experiència prèvia en aquest esport. 
• Observacions: Portar roba i calçat esportiu. 



 
5. MASTERXEFS 

• Àmbit: LLEURE 
• Descripció: Participa en un emocionant taller de cuina en grup a l’estil del famós programa 

televisiu, on formaràs part d'un equip de 4 persones. Aquesta activitat divertida et permetrà 
desenvolupar habilitats gastronòmiques i de treball en equip, tot mentre prepares un plat 
original amb ingredients sorpresa. Uneix-te a nosaltres per viure una experiència creativa i 
saborosa! 

• Dates: del 07/02/2025 al 28/02/2025 
• Dies de la setmana: divendres 
• Horari: 17h a 19:30h 
• Lloc: Club Jove Mangraners 
• Edat: 12 a 20 anys 
• Inscripció gratuïta 
• Condicions de participació: La inscripció s'ha de fer de manera individual, però cada participant 

ha de formar part d'un grup. Assegureu-vos de coordinar-vos amb els vostres companys abans 
d'inscriure-us! 

• Observacions: Portar davantal. 
 
6. MÉS DIVENDRES (+DV) 

• Àmbit: LLEURE 
• Descripció: Projecte de lleure per a adolescents amb una varietat d'activitats i propostes per a les 

tardes dels divendres. 
• Dates: del 07/02/2025 al 30/05/2025 
• Dies de la setmana: divendres 
• Horari: 17h a 20h 
• Lloc: LleidaJove - La Palma 
• Edat: 12 a 20 anys 
• Inscripció gratuïta 

 
7. PONT AL JAPÓ: TALLER DE CULTURA JAPONESA 

• Àmbit: LLEURE 
• Descripció: El taller "Pont al Japó" ofereix una immersió en la cultura japonesa a través de 

diverses activitats. Aprendràs l'origami, l'art de plegar paper per crear figures decoratives; 
la cal·ligrafia japonesa, que consisteix en escriure amb elegància i expressivitat; el ikebana, l'art 
floral que busca reflectir la bellesa de la natura; i el kimono, una prenda tradicional que 
simbolitza l'elegància i es reserva per a ocasions especials. Uneix-te a nosaltres per gaudir d'una 
experiència cultural enriquidora! 

• Dates i calendari: De 13/02/2025 a 08/05/2025. 1 sessió al mes amb aquest calendari: 
o 13 febrer: origami 
o 13 març: cal·ligrafia japonesa 
o 10 abril: ikebana 
o 8 maig: kimono 

• Dies de la setmana: 1 dijous al mes 
• Horari: 18h a 20h 
• Lloc: LleidaJove - La Palma 
• Edat: 12 a 20 anys 
• Inscripció gratuïta 

 
8. PATI OBERT - INSTITUT ESCOLA MANGRANERS: BÀSQUET 

• Àmbit: ESPORTS 



• Descripció: Activitat esportiva dissenyada per promoure l'activitat física i fomentar la cohesió 
social mitjançant entrenaments i partits en un ambient saludable. Aquesta iniciativa forma part 
del projecte municipal de Patis Oberts, que busca transformar els espais comunitaris en llocs 
d'interacció i diversió per a tots. 

• Dates: del 13/02/2025 al 22/05/2025 
• Dies de la setmana: dijous 
• Horari: 17h a 18:30h 
• Lloc: Institut - Escola de Mangraners (pati) 
• Edat: 12 a 20 anys 
• Inscripció gratuïta 
• Condicions de participació: No és necessari tenir experiència prèvia en aquest esport. 
• Observacions: Portar roba i calçat esportiu. 

 
9. RUNNING 

• Àmbit: ESPORTS 
• Descripció: Entrenament setmanal amb un preparador físic. Inclou la inscripció amb el LleidaJove 

Running Team a dues curses populars de la ciutat de Lleida durant la primavera 2025. 
• Dates: del 24/02/2025 al 26/05/2025 
• Dies de la setmana: dilluns 
• Horari: 17:30h a 18:30h 
• Lloc: LleidaJove – La Palma 
• Edat: 12 a 30 anys 
• Inscripció gratuïta 
• Condicions de participació: No és necessari tenir experiència prèvia en aquest esport. 
• Observacions: Portar roba i calçat esportiu I beure. 

 
10. PATI OBERT - ESCOLA PRÍNCEP DE VIANA: BÀSQUET 

• Àmbit: ESPORTS 
• Descripció: Prepareu-vos per a una dosi d'energia i diversió amb les nostres sessions 

d'entrenament de bàsquet i partits entre participants, tot això dins del projecte municipal "Patis 
Oberts"! No us perdeu l'oportunitat de gaudir de l'esport i fer noves amistats. 

• Dates: del 25/02/2025 al 27/05/2025 
• Dies de la setmana: dimarts 
• Horari: 17:30h a 18:30h 
• Lloc: Escola Príncep de Viana (pati) 
• Edat: 12 a 20 anys 
• Inscripció gratuïta 
• Condicions de participació: No és necessari tenir experiència prèvia en aquest esport. 
• Observacions: Portar roba i calçat esportiu, beure. 

 
11. PATI OBERT - ESCOLA PRÍNCEP DE VIANA: VÒLEI 

• Àmbit: ESPORTS 
• Descripció: Entrenament de vòlei i partits entre participants. Activitat inclosa en el projecte 

municipal de Patis Oberts. 
• Dates: del 27/02/2025 al 29/05/2025 
• Dies de la setmana: dijous 
• Horari: 17:30h a 18:30h 
• Lloc: Escola Príncep de Viana (pati) 
• Edat: 12 a 20 anys 
• Inscripció gratuïta 
• Condicions de participació: No és necessari tenir experiència prèvia en aquest esport. 



• Observacions: Portar roba i calçat esportiu, beure. 
 
12. TEATRE (Iniciació al món del teatre) 

• Àmbit: LLEURE 
• Descripció: Activitat d'iniciació al teatre estructurada en 3 blocs: 

o Bloc 1: Cos, consciència corporal, teatre físic i gestual. 
o Bloc 2: Objectes, manipulació d'objectes i relació amb l'entorn escènic. 
o Bloc 3: Carrer, teatre de carrer i espai públic. 

• Dates: del 03/03/2025 al 26/05/2025 
• Dies de la setmana: dilluns 
• Horari: 18h a 20h 
• Lloc: Bucs d'assaig El Mercat 
• Edat: 12 a 20 anys 
• Inscripció gratuïta 

 
13. CÀPSULES DE PRIMERS AUXILIS PSICOLÒGICS.  

• Àmbit: SALUT 
• Descripció: 4 sessions en format de "càpsules" formatives, on rebràs pautes i informació útil 

sobre diversos aspectes per millorar el teu benestar emocional i el de les persones que 
t'envolten. 

• Dates:  
o 04/03/2025: EMPATIA, SENTIMENTS, EMOCIONS i ESCOLTA ACTIVA 
o 11/03/2025: LLENGUATGE VERBAL, NO VERBAL I PARAVERBAL 
o 18/03/2025: COM ACTUAR AMB ALTRES EN SITUACIONS CRÍTIQUES 
o 25/03/2025: ANSIETAT, ESTRÈS I PATIMENT EMOCIONAL 

• Dies de la setmana: dimarts 
• Horari: 16:30h a 18h 
• Lloc: LleidaJove - La Palma 
• Edat: 16 a 30 anys 
• Inscripció gratuïta 
• Condicions de participació: Pots inscriure't a una o diverses càpsules. Si vols participar en totes, 

cal formalitzar la inscripció de manera individual per a cada una. 
 

14. ESCALADA 
• Àmbit: ESPORTS 
• Descripció: Participa en una emocionant activitat d'escalada on aprendràs a formar cordades de 

manera totalment autònoma, adquirint els coneixements necessaris per practicar diferents tipus 
d'escalada amb total seguretat. A més, l'activitat inclou una sortida al rocòdrom privat Fanàtic 
Gim Lleida, on podràs posar en pràctica tot el que has après! 

• Dates: del 05/03/2025 al 09/04/2025 
• Dies de la setmana: dimecres 
• Horari: 18h a 20h 
• Lloc: Pavelló Juanjo Garra 
• Edat: 12 a 30 anys 
• Inscripció gratuïta 
• Observacions: Portar roba i calçat esportiu, beure. 

 
15. ESTÀS A PUNT DE BUSCAR FEINA? 

• Àmbit: OCUPACIÓ 
• Descripció: T'oferim suport integral en la recerca de feina, ajudant-te a elaborar un CV 

professional, a realitzar autocandidatures efectives i a utilitzar les millors eines i canals de 



recerca. A més, et proporcionem consells pràctics per afrontar amb èxit les entrevistes laborals. 
Estem aquí per maximitzar les teves oportunitats d'èxit! 

• Dates: del 05/03/2025 al 26/03/2025 
• Dies de la setmana: dimecres 
• Horari: 11h a 12:30h 
• Lloc: LleidaJove - La Palma 
• Edat: 16 a 29 anys 
• Inscripció gratuïta 
• Condicions de participació: Bon domini de l'idioma. Si té portàtil, portar-lo. 
• Observacions: No és obligatori tenir portàtil, però en cas de tenir-ne, porta'l. 

 
16. JOB DATING DE MONITOR/A DE LLEURE 

• Àmbit: OCUPACIÓ 
• Descripció: Estàs buscant feina com a monitor/a de lleure? Participa en una breu entrevista 

personal que et permetrà presentar-te davant diverses empreses del sector. Aquesta és una gran 
oportunitat per fer-te conèixer i potenciar les teves opcions laborals! 

• Dates: 12/03/2025 
• Dies de la setmana: dimecres 
• Horari: 18h a 20h 
• Lloc: LleidaJove - La Palma 
• Edat: 16 a 29 anys 
• Inscripció gratuïta 
• Condicions de participació: Tenir la titulació de monitor/a de lleure. 

 
17. TALLER de HUMAN BEATBOX 

• Àmbit: LLEURE 
• Descripció: Participa en un taller d'iniciació al Human Beatbox dirigit per “Pulmón Beatbox”, un 

dels màxims exponents europeus d'aquesta disciplina, campió d'Espanya i classificat entre els vuit 
primers a nivell mundial. Dani Lleonart compartirà la seva experiència i tècniques en aquest art 
vocal fascinant. No et perdis l'oportunitat d'aprendre dels millors! 

• Dates: 13/03/2025 
• Dies de la setmana: dijous 
• Horari: 17h a 18h 
• Lloc: Auditori Municipal Enric Granados 
• Edat: 12 a 20 anys 
• Inscripció gratuïta 

 

 
 
18. COSIM LA NOSTRA COMPRESA DE TELA 

• Àmbit: SALUT 
• Descripció: Aprèn a cosir la teva pròpia compresa de tela i gaudeix dels seus múltiples beneficis: 

redueixen residus i l'impacte ambiental, són còmodes i segures per a la higiene personal, i 
ofereixen una opció econòmica a llarg termini. Optar per compreses de tela és una decisió 
conscient que contribueix a un estil de vida més sostenible i saludable. 



• Dates: 14/03/2025 
• Dies de la setmana: divendres 
• Horari: 17h a 20h 
• Lloc: Club Jove Secà-Torre Queralt 
• Edat: 12 a 30 anys 
• Inscripció gratuïta 
• Condicions de participació: No han de portar res. 

 
19. PINTA LA TEVA TOTEBAG 

• Àmbit: CREACIÓ 
• Descripció: Uneix-te a aquesta activitat creativa on podràs pintar i dissenyar la teva pròpia 

“totebag” de manera personalitzada! Aquesta experiència no només et permetrà expressar la 
teva creativitat, sinó que també t’ajudarà a desenvolupar les teves habilitats artístiques. Deixa 
volar la teva imaginació i crea una peça única! 

• Dates: 20/03/2025 
• Dies de la setmana: dijous 
• Horari: 17h a 20h 
• Lloc: Club Jove Mangraners 
• Edat: 12 a 20 anys 
• Inscripció gratuïta 
• Condicions de participació: No han de portar res. 
• Observacions: No cal tenir coneixements artístics per a realitzar aquest taller. 

 
20. Xerrada: COM ACOMPANYAR ALS JOVES A L'HORA DE TRIAR ESTUDIS? ORIENTACIÓ PER A 

FAMÍLIES 
• Àmbit: XERRADES 
• Descripció: Descobreix el sistema educatiu en la nostra sessió informativa, on explorarem la 

presa de decisions i els factors que influeixen en les eleccions. Orientar és més que guiar; és 
oferir referents i obrir portes a noves oportunitats. 

• Dates: 24/03/2025 
• Dies de la setmana: dilluns 
• Horari: 18h 
• Lloc: LleidaJove - La Palma 
• Edat: Joves majors de 12 anys i les seves famílies. Hi pot participar tothom, especialment famílies 

de joves estudiants interessats en la orientació en la tria d'estudis. 
• Inscripció gratuïta 

 
21. RECERCA DE FEINA PER L'ESTIU (TORN MATÍ) 

• Àmbit: XERRADES 
• Descripció: Oferim suport en la recerca de feina per a l'estiu, ajudant-te a redactar un currículum 

adequat i a presentar autocandidatures efectives. T'orientarem en l'ús de les plataformes i 
recursos més adequats, així com en la preparació per a les entrevistes laborals amb consells 
pràctics. L'objectiu és millorar les teves opcions d'èxit en el mercat laboral estival. 

• Dates: 25/03/2025 
• Dies de la setmana: dimarts 
• Horari: 11h a 12h 
• Lloc: LleidaJove - La Palma 
• Edat: 16 a 29 anys 
• Inscripció gratuïta 

 



EL MÓN DE LES PROFESSIONS 
T'has preguntat quines professions poden obrir-te les portes al món laboral?  
LleidaJove - La Palma et convida a participar en una taula rodona única, adreçada especialment a 
alumnes de centres educatius i grups classe. Aquí podràs conèixer diverses professions i oficis, així com 
els requisits necessaris per accedir-hi. 
 
Dates: 01/04/2025 a 03/04/2025 
Dies: dimarts, dimecres i dijous 
Horari: 10:00 a 13:30h 
Lloc: LleidaJove - La Palma 
Edat: Joves de 16 a 30 anys 
Inscripció: Totalment gratuïta! 
 
Els centre educatius interessats poden reservar la seva sessió enviant un correu electrònic 
a lleidajove@paeria.cat. No deixis passar aquesta oportunitat per orientar el teu futur professional! 

 
22. ESCAPE ROOM D'INTRIGA 

Activitat proposada i dissenyada pel  Consell de Joves del Plenari de la Infància i l’Adolescència de 
Lleida. 

 
• Àmbit: LLEURE 
• Descripció: Viu una experiència única amb el nostre Escape Room d'intriga, ambientat en la 

fascinant història de Lleida. Resoldreu enigmes i superar proves que us portaran a descobrir 
secrets amagats de la ciutat. Ideal per a grups d'amics, aquesta activitat fomenta el treball en 
equip i la resolució creativa de problemes. 

• Dates: 05/04/2025 
• Dies de la setmana: dissabte 
• Horari: 16h a 20h 
• Lloc: Es realitzarà en un espai singular de la ciutat a determinar. 
• Edat: 12 a 20 anys 
• Inscripció gratuïta 
• Condicions de participació: La inscripció s'ha de fer de manera individual, però cada participant 

ha de formar part d'un grup. Assegureu-vos de coordinar-vos amb els vostres companys abans 
d'inscriure-us! 

 
23. FOTOGRAFIA PINHOLE 

• Àmbit: AUDIOVISUAL 
• Descripció: Construirem una càmera fotogràfica amb una caixa de cartró i farem una fotografia a 

l'instant. 
• Dates: 11/04/2025 
• Dies de la setmana: divendres 
• Horari: 17h a 20h 

mailto:lleidajove@paeria.cat


• Lloc: Club Jove Secà-Torre Queralt 
• Edat: 12 a 30 anys 
• Inscripció gratuïta 
• Condicions de participació: No és necessita càmera fotogràfica. 

 
24. CUINA DE SUPERVIVÈNCIA PER A ADOLESCENTS 

Activitat proposada i dissenyada pel  Consell de Joves del Plenari de la Infància i l’Adolescència de 
Lleida. 

 
• Àmbit: LLEURE 
• Descripció: Taller de cuina dissenyat especialment per a joves que volen aprendre tècniques i 

elaboracions culinàries bàsiques per a la seva vida quotidiana. Aquest taller no només et 
proporcionarà les habilitats necessàries per preparar àpats saludables i deliciosos, sinó que 
també et permetrà guanyar confiança a la cuina 

• Dates: del 14/04/2025 al 17/04/2025 (Setmana Santa) 
• Dies de la setmana: dilluns a dijous  
• Horari: 10h a 12:30h 
• Lloc: LleidaJove - La Palma 
• Edat: 12 a 16 anys 
• Inscripció gratuïta 
• Condicions de participació: Han de portar davantal i alguns estris de cuina a determinar. 

 
25. PREMONITORS DE LLEURE: CULTURA POPULAR 

• Àmbit: LLEURE 
• Descripció: Curs no oficial d'iniciació al món de l'animació i l'educació en el temps de lleure amb 

temes específics sobre cultura popular de Lleida. 
• Dates: De 14/04/2025 a 17/04/2025 (Setmana Santa) 
• Dies de la setmana: dilluns a dijous 
• Horari: 9:30h a 13:30h 
• Lloc: LleidaJove - La Palma i altres emplaçaments de la ciutat. 
• Edat: 15 a 17 anys 
• Inscripció gratuïta 

 
 
26. RECERCA DE FEINA PER L'ESTIU (TORN TARDA) 

• Àmbit: XERRADES 
• Descripció: T'oferim tot el suport necessari per a la teva recerca de feina: t'ajudarem a elaborar 

un currículum vitae efectiu, a presentar autocandidatures, i a utilitzar les millors eines i canals de 
recerca. A més, et proporcionarem consells pràctics per facilitar la teva recerca d'oportunitats 
laborals durant l'estiu. 

• Dates: 30/04/2025 
• Dies de la setmana: dimecres 



• Horari: 17h a 18h 
• Lloc: LleidaJove - La Palma 
• Edat: 16 a 29 anys 
• Inscripció gratuïta 

 
27. BOXA SENSE CONTACTE 

• Àmbit: ESPORTS 
• Descripció: Activitat d'iniciació a la boxa educativa sense contacte, on descobriràs els beneficis 

d'aquest esport. Milloraràs la teva condició física, desenvoluparàs habilitats com la coordinació i 
l'autodisciplina, i aprendràs a gestionar l'estrès en un entorn segur i inclusiu. 

• Dates: De 23/05/2025 a 30/05/2025 
• Dies de la setmana: divendres 
• Horari: 17:30h a 19h 
• Lloc: Club Jove Secà-Torre Queralt 
• Edat: 12 a 20 anys 
• Inscripció gratuïta 
• Observacions: Portar roba i calçat esportiu. 

 
28. RUTA SENDERISTA A LA SERRA DEL MONTROIG (LA NOGUERA) 

• Àmbit: SORTIDES 
• Descripció: Sortida excursionista per la serra prepirinenca del Mont-roig, situada als municipis de 

Camarasa i de les Avellanes i Santa Linya. 
• Data: 24/05/2025 
• Dies de la setmana: dissabte 
• Horari: 9h a 17h 
• Edat: 12 a 30 anys 
• Inscripció gratuïta 
• Observacions: Portar roba i calçat esportiu/còmode, roba d’abric, gorra, menjar i beure per tot el 

dia. 
 
29. JOB DATING DE MONITOR/A ESPORTIU 

• Àmbit: OCUPACIÓ 
• Descripció: Participa en una breu entrevista personal dissenyada per presentar-te davant 

diverses empreses del sector esportiu. Aquest esdeveniment de job dating et permetrà fer 
contactes directes amb reclutadors, mostrar les teves habilitats i interessos, i explorar 
oportunitats laborals en un entorn dinàmic i professional. 

• Data: 28/05/2025 
• Dies de la setmana: dimecres 
• Horari: 18h a 20h 
• Lloc: LleidaJove - La Palma 
• Edat: 16 a 29 anys 
• Inscripció gratuïta 
• Condicions de participació: Tenir la titulació de monitor/a esportiu/va. 

 
 



 


